
Udvalget for Landdistrikter og Øer

Til: Ministeren for byer og landdistrikter

Dato: 16. oktober 2024

Udvalget udbeder sig ministerens besvarelse af følgende spørgsmål:

ULØ alm. del

Spørgsmål 13
Vil ministeren forholde sig til, om man agter at implementere en højdegrænse på solcelle-
anlæg, så man undgår anlæg, der er op til fire en halv meter i højden, som beskrevet 
i artiklen "Statslige solceller har passeret fire meters højde", Jyllands-Posten den 16. 
oktober 2024?

Spørgsmålet er stillet efter ønske fra Susie Jessen (DD).
Svar bedes sendt elektronisk til spørgeren på susie.jessen@ft.dk og til lov@ft.dk.

På udvalgets vegne
Susie Jessen
formand
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